
Zápis ze zasedáńı KR dne 5. 12. 2016

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Viktor Němeček
Př́ıtomni: Vladan Glončák (VG), Jan Gocńık (JG), Matej Lieskovský (ML), Jan Muśılek (JM),
Viktor Němeček (VN)
Hosté: Frantǐsek Illich (FI), Jana Provazńıková (JP)
Omluveni:

Zasedáńı bylo zahájeno v 9:01.

Schváleńı programu

KR se jednomyslně shodla na následuj́ıćım programu:

1. Okna
2. Výtahová etiketa
3. Voda
4. Vzduchové filtry
5. Zabezpečeńı
6. Troubárna
7. Ostatńı

1 Okna

JM shrnul situaci ohledně pozdržených oprav oken a zeptal se, zda již jsou známy termı́ny, ve
kterých opravy proběhnou. JP ř́ıká, že opravy opravdu začnou prob́ıhat od 6.12. Opravy nevyžaduj́ıćı
náhradńı d́ıly by měly být hotovy do konce tohoto týdne, ostatńı do konce následuj́ıćıho. Na budově
B se kritický stav týká pouze jednoho okna, i to bude vyřešeno.

2 Výtahová etiketa

JM informoval, že z výtah̊u v budově A opět zmizela výtahová etiketa a navrhuje jej́ı doplněńı,
tentokrát ve formátu A4. Také prośı vedoućı koleje, aby upozornila zaměstnance, že výtahová etiketa
je ve výtahu umı́stěna s jej́ım souhlasem a nemaj́ı ji strhávat. JP tvrd́ı, že se tak již nyńı neděje a že
výtahovou etiketu odstraňuj́ı ubytovańı. Personál přesto upozorńı.

3 Voda

JG se optal, jak často a jak je zkoumána kvalita vody. JP odpov́ıdá, že koleje kupuj́ı pitnou vodu
od Veolie, která pravidelně kontroluje nezávadnost vody u centrálńıho rozvodu. Všechny trubky by
měly být plastové, jedinou výjimkou jsou rozvody př́ımo na buňce (vyjma buněk, kde již poběhla
rekonstukce, tam jsou rozvody kompletně plastové). JM požádal, jestli by mohl být proveden rozbor
vody na pokoji, kde jsou kovové trubky, a porovnán s rozborem na pokoji, kde jsou trubky plastové.
FI doporučil, abychom vyzkoušeli chut’ kohoutkové vody v̊uči vodě ve velké klubovně, která je na
začátku rozvodu. JP nab́ıźı, že se informuje u technického útvaru o možnostech prováděńı daľśıch
rozbor̊u. FI upozorňuje, že podstatnou část́ı problému je chlor, který z vody vyprchá sám, když se
nechá odstát, a že daľśı problémy s kvalitou vody často vyřeš́ı odpuštěńı. JM namı́tá, že to je sice
pravda, ale zdaleka se nejedná o všechny problémy barvy a hlavně chuti vody.
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4 Vzduchové filtry

JM se ptá, zda jsou prováděny výměny filtr̊u při opravách ostatńıch závad. JP odpov́ıdá, že zpravidla
ano. FI podotýká, že na rozd́ıl od minulého roku letos nebyly přes léto filtry měněny hromadně. JM
se dále ptá, zda je možné samotný zanesený vzduchový filtr zapsat do knihy závad. JP odpov́ıdá, že
do knihy

”
Zámečńık, truhlář, ostatńı“ je možné zapsat i vzduchový filtr.

5 Zabezpečeńı

JM se ptá, zda se plánuje v souvislosti se změnou Řádu pro poskytováńı ubytovaćıch a stravovaćıch
služeb elektronické zabezpečeńı naš́ı koleje (např. kamerami a vstupem na čip) a pokud ano, tak
v jaké podobě. JP oznámila, že oficiálně nev́ı o žádném plánu na zaváděńı nových bezbečnostńıch
prvk̊u.

Usneseńı č. 3/2016: Kolejńı rada 17. listopadu žádá vedeńı KaM, aby s ńı předem konzultovalo
veškeré plánované kroky ohledeně zabezpečeńı koleje.

Hlasováńı (pro – proti – zdržel se): 5 – 0 – 0

6 Troubárna

JG se ptá JP na možnost umı́stěńı troubárny do př́ıstěnku pod obch̊udkem. JP namı́tá, že patř́ı
obch̊udku, JM odpov́ıdá, že obch̊udek ho prý nevyuž́ıvá. JP ukázala KR řečený př́ıstěnek, KR uznala,
že neńı vhodný. Jiné vhodné mı́sto JP a FI promysĺı. KR zajist́ı pr̊uzkum zájmu o zř́ızeńı troubárny
mezi ubytovanými.

7 Ostatńı

1. JG připomněl potřebu nalazeńı klav́ıru. JP zař́ıd́ı, aby proběhlo.

2. ML upozornil, že jedna ze tř́ı děr v zemi, které byly pod nájezdem na magistrálu, nebyla spolu
s ostatńımi zasypána. JP zajist́ı nápravu.

3. JP upozorňuje, že bude na každou kolej výhledově poř́ızena jedna pr̊umyslová pračka. JM
vyjádřil obavy z výše poplatku vyb́ıraného za jej́ı použit́ı. Daľśı diskuze může proběhnout po
poř́ızeńı podobné pračky na kolej Hvězda, která je prvńı na řadě.

4. JP oznamuje, že se bude opět po roce konat běh do schod̊u. KR souhlaśı.

5. KR bere na vědomı́, že byly zakoupeny 2 nové lavičky. Diskuze o jejich umı́stěńı proběhne na
jaře. Jedno z mı́st, kam by mohla být jedna lavička umı́stěna je nový př́ıstřešek pro kuřáky u
vchodu do budovy B.

6. JP oznamuje, že prob́ıhá jednáńı o umı́stěńı popelnice na bioodpad. Tuto popelnici by spravo-
vala zahrádkářská kolonie a kolej by s ńı neměla žádné náklady. Jednáńı ale momentálně stoj́ı
na nedostatku komunikace ze strany kolonie. KR nemá proti popelnici žádné námitky.

Zasedáńı bylo ukončeno v 10:23.
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